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1. Schválení programu 33. zasedání AS ČVUT 
J. Janoušek – zahájil zasedání AS a přivítal hosty. V. Vymětalová a T. Evan jsou připojeni vzdáleně přes MS Teams. Jejich hlasy 
mimo tajná hlasování budou připočítány. Návrh programu je stejný jako v pozvánce.  

Usnesení 33-01: AS ČVUT schválil program 33. zasedání. 
Počet osob s hlasovacím právem: 33 
Hlasování: 32-0-1 Usnesení bylo přijato.  

2.  Kontrola a schválení zápisu z 30. zasedání AS ČVUT 
J. Janoušek – ke třem schvalovaným zápisům v bodech 2,3 a 4 přišly připomínky a všechny byly vypořádány.   

Usnesení 33-02: AS ČVUT schválil zápis z 30. zasedání.  
Počet osob s hlasovacím právem: 32 
Hlasování: 31-0-1 Usnesení bylo přijato.  

3. Kontrola a schválení zápisu z 31. zasedání AS ČVUT 

Usnesení 33-03: AS ČVUT schválil zápis z 31. zasedání. 
Počet osob s hlasovacím právem: 31 
Hlasování: 30-0-1 Usnesení bylo přijato.  

4. Kontrola a schválení zápisu z 32. zasedání AS ČVUT 

Usnesení 33-04: AS ČVUT schválil zápis z 32. zasedání. 
Počet osob s hlasovacím právem: 32 
Hlasování: 31-0-1 Usnesení bylo přijato.  

5. Informace rektora  
Rektor – dnes dopoledne jsme s hlavním městem Praha a firmou Průša a Studentskou Unií podepsali memorandum o tom, že bude 
vznikat na strahovském stadionu inovační hub a možnost inkubátoru pro naše studenty. Dále Rektor informoval o proběhlé rozsáhlé 
diskusi k novele vysokoškolského zákona a o jeho problematických částech. Další novinkou je, že ČVUT má novou tajemnici RVH. 
Místo Dr. Svobody Mgr. Matouškovou, a vytvoření tzv. Directoria, které má pomoci s reorganizací rektorátu. Informoval také o 
stavu udělování výjimek pro ruské studenty. Rektor přijal rezignaci ředitele VIC k 1.1. 2023. 

J. Jettmar – jaký bude další postup s VICem. Bude vypsáno výběrové řízení? Rektor – ano, s tím, že musí být překryv. M. Kalika 
s tím počítá a připraví vše tak, aby VIC mohlo fungovat. J. Janoušek – dotaz na první zmíněný bod, inkubátor na Strahově. Jedná 
se o velký stadion na Strahově, který známe ze Spartakiád? Rektor – ano. J. Janoušek – Jaký je nejbližší plán, co se se stadionem 
bude dělat. Kolik míst a kanceláří se tam bude vytvářet? Bude vše řízeno ČVUT? Vlastník pozemku je zřejmě stát, jak jsou tedy 
nastavena pravidla? Nemovitost se nejspíš bude muset dostavět. V. Kramaříková – prostor bude velký pro všechny. Stadion je 
v majetku hlavního města Prahy. Memorandum je podepsáno s nimi a naše myšlenka je, že bychom tam chtěli mít prostory vypůjčené 
s tím, že prvním rokem by to byly malé prostory využité jako HUB, kde by byla možnost setkávání, konaly by se tam akce týkající 
se rozvoje startupu a celého systému. Budeme jednat o výpůjčce dalších prostorů, které byly opraveny v době covidu. To je první 
krok, další je, že bychom chtěli společně vytvořit fablab, který by nebyl jenom o 3D tisku, ale i dalších technologiích. Dále pak 
podrobně informovala AS o celém projektu a možnosti zřídit na místě i inkubátor NATO. 

J. Kybic – ke stipendiím doktorandů, které zmínil Rektor v informacích o novém zákoně: je správné, aby příjmy doktorandů byly 
valorizovány? Překvapil ho argument, že bychom pak nemohli valorizovat příjmy ostatních zaměstnanců. Na hospodářské komisi 
analyzovali rozpočet a P. Ripka si všiml, že mzdové náklady se nezvyšují, takže inflaci platy nijak nesledují. Jestli by se ČVUT 
mohlo zasadit za to, aby rostly i platy dalších zaměstnanců. Vhodným nástrojem by mohl být mzdový předpis, ale o tom se má jednat 
až příští rok. Jestli bychom jeho přijetí nemohli urychlit. Pokud se budou zvyšovat ceny, a nikoliv platy, spousta lidí z univerzity 
odejde. Rektor – neříkal, že to nemůžeme udělat, ale je neplánovatelný dopad. To byla jenom technická poznámka. Je pravda, že 
příspěvek dotace, ze kterých děláme mzdy, roste nějakým tempem. Otázka je, jestli příští rok na vládě a ministerstvech něco přidají, 
nebo jestli něco dají na energie. O to se všichni zasazujeme a je to velký boj. J. Kybic – máme i rezervy. Rektor – ty nejsou vhodné 
na řešení dlouhodobých mandatorních výdajů. Je potřeba tlačit systém, který nás dotuje, dál projekty. Na FSv nebo SF nerostly 
mzdové prostředky uvedené v rozpočtu, což souvisí s klesáním financí v projektech. Jak rostl v rozpisu příspěvek a dotace, víme. 
Byly tam 2% průměrně a mimonormativ se také zachoval. Snažíme se, aby procento bylo navyšováno, jak to jen jde. Vláda a 
ministerstva nepřidají skoro nic a budeme inflačně propadat, anebo se přidá na energie a 3 miliardy na platy, a to by odpovídalo 
nárůstům jako letos. Nestíháme doběhnout inflaci. J. Janoušek – měla by se udělat analýza všech možných ukazatelů a vlastností 
jednotlivých pohledů. Změnili jsme vnitřní mzdový předpis, ale teď to vypadá tak, že důsledkem té změny nedošlo k nárůstu mezd. 
Nikdo z nás nečeká, že nárůst platů bude kopírovat inflaci. Jak se zachovaly součásti ČVUT, jaký to mělo dopad na průměrné mzdy 
a medián mezd na součástech? Z analýzy uvidíme situaci a budeme na základě toho moct jednat dále. Rektor – na základě globálních 
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čísel se to nedá poznat. Musíme udělat analýzu po kategoriích, jak se to dělá každý rok. Teď máme 9 měsíců, takže musíme udělat 
nějaký srovnávací výtah na porovnání s minulým rokem. Náš vnitřní předpis je rámec s intervaly.  

6. Schválení rozpočtu ČVUT pro rok 2022 
Rektor – krátce představil formu tvorby rozpočtu. Kvestor – dodal, že jednotlivé tabulky jsou zpracovávány jednotlivými fakultami, 
projednány na fakultách a schváleny akademickými senáty. Všechny rozpočty byly schváleny ve všech orgánech, kde měly být. 
Dodal podrobnosti k očekávanému růstu cen energií. P. Ripka – obvykle se rozpočet schvaluje na základě analýzy rozpočtu 
mimonormativních součástí, které nemají AS, ale přijali slib kvestora, že pošle dodatečně. Rozpočet VICu byl projednáván na jaře 
komisí KIS a nebyly tam připomínky. Rozpočet SÚZ tradičně projednává komise pro SÚZ. Poté zmínil list Úvod, kde je porovnání 
situace loňské a letošní. Všimnul si, že v hlavní činnosti je nárůst plánovaný 2%, ale je tam pokles 1.6% osobních nákladů meziročně. 
Bylo by potřeba analyzovat kde to je, na kterých součástech a proč se tak stalo. Dále proběhla krátká diskuse mezi ním, Rektorem a 
Kvestorem nad způsobem, kterým dokument pracuje s nárůsty a poklesy jednotlivých položek. 

O. Váňa – komise měla dokument zhruba 2 měsíce. Připomínky nebyly, jen se chtěl zeptat, na dotace na studentskou stravu, protože 
SÚZ zatím dostal jen třetinovou částku. Kvestor – ano, v polovině června se na ministerstvo posílala opravená čísla a čekáme, jestli 
to ministerstvo pokryje. Zatím není vyjádření. O. Váňa – jak to vypadá se zaplacením ubytovaných Ukrajinců na Strahově? Kvestor 
– dnes řešili a zatím částku neví.  

J. Janoušek – stále je nezodpovězena otázka současné situace. V hospodářské komisi se tomu budeme věnovat. P. Ripka – za sebe 
navrhuje odložit schvalování rozpočtu. Zdůvodnění čekal podrobnější. Rektor – jsou to rozpisem přidělené prostředky fakultám, 
rozplánovali to, schválily to jejich senáty a nemáme co dělat u těch čísel. P. Ripka – kde se odehrává rozhodující pokles? Kvestor 
– je to hlavně na FS, FSv, FD a FBMI. P. Ripka – takže tam je pokles ještě větší, protože tohle je průměrný. Kvestor – pak jsou ale 
součástí jako FA, které to opravdu dodržely a mzdy vyrovnávají. Rektor – je to jenom globální číslo, kde není přepočtení na člověka. 
P. Ripka – pokud se to netýká součástí bez senátu, tak bere, že tam to schválil senát. Kvestor – příští týden má poradu tajemníků, 
takže si od nich vyžádá podklad. V. Hlaváč – tím, že řekneme, že neschválíme rozpočet, se ničeho nedosáhne. Jsme v krizové situaci 
a krize bude větší a peněz bude méně. A to bez ohledu na to, jak si naplánujeme rozpočet. Může se stát, že bude muset být méně lidí, 
protože na ně nebudou peníze. Podporuje, aby byl rozpočet schválen. J. Janoušek – souhlasí s tím, že pokud máme taková čísla, je 
dobré znát, kde bylo způsobeno, že tato čísla vychází. Rozpočet podporuje schválit. 

J. Sláma – v posledních 3 letech měl SÚZ těžkou dobu, musel sáhnout i do rezervy na fondech. Aktuálně v rozpočtu počítá s penězi, 
které jsou přislíbené, ale nejsou to úplně malé částky. Jsme připraveni na situaci, kde SÚZ ty peníze nedostane. Jsme schopni jim 
potom pomoct? To jsou závazky, které SÚZ nemůže přenášet na studenty. Rektor – v okamžiku, kdy jsme mluvili o rozpisu, tak 
tam tento nejistý faktor je. Slíbené prostředky zkrátka musíme dostat. Oni předpokládali, že válka skončí za 3 měsíce a pak nebudou 
muset platit dál, ale ono to tak nebude. Takové jsou dohody. 

J. Kybic – jako bývalý předseda KIS chtěl komentovat rozpočet VICu. Návrh rozpočtu viděli na konci března, pak se dlouho nic 
nedělo a teď byl zapracován do celkového rozpočtu. Tehdy se opravdu neshodli na žádném závěru. Cítili, že infrastruktura je 
podfinancovaná a bylo by potřeba přidat, ale na druhou stranu vzhledem k důvodům souvisejících s řízením VICu nechtěli doporučit 
navýšení, protože necítili záruku, že by navýšení vedlo ke zlepšení služeb. Možná se to změní s novým ředitelem. Bylo by vhodné 
dát na budoucí VIC peněz víc. Rektor – souhlasí. Budeme potřebovat investovat do digitalizace a dalších služeb. To stále narůstá a 
nemůžeme do držet na konstantě, ale musí se to vykomunikovat.    

Usnesení 33-05: Akademický senát ČVUT schválil předložený návrh Rozpočtu ČVUT v Praze pro rok 2022.  
Počet osob s hlasovacím právem: 33 
Hlasování: 31-0-2 Usnesení bylo přijato.  

7. Schválení Střednědobého výhledu rozpočtu ČVUT pro roky 2023 a 2024 
Rektor – v nejistotě, ve které jsme, je rozumná predikce toho, co se s naši financemi stane téměř nemožná. Dokument, který máme 
před sebou je potřeba chápat tak, že to nejsou čísla závazná, ale čísla, která musíme odevzdat. Tak byly navrženy postupy dalšího 
roku. Použila se míra nárůstu 8%, což je velmi optimistické. Co bude za rok nebo dva není možné říct. P. Ripka – zabývali se 
problematikou dlouhodobého závazku fakulty strojní ke splacení návratné finanční výpomoci. Byli seznámeni s argumentací, že 
fakulta nepředpokládá splácení této výpomocí od roku 2023, protože jsou tam přísliby financování jiným způsobem. Akceptujeme, 
že to není naplánováno, ale závazek fakulty trvá. Druhá věc se týká stavebních investičních akcí, ale to je v dalším bodě. Tady tedy 
komise podporuje schválení.  

Usnesení 33-06: Akademický senát ČVUT schválil Střednědobý výhled rozpočtu ČVUT pro roky 2023 a 2024. 
Počet osob s hlasovacím právem: 32 
Hlasování: 29-0-3 Usnesení bylo přijato.  

8. Schválení Dodatku ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností ČVUT za rok 2021 
Rektor – tento dodatek se zpracovává dlouhodobě. Obměnilo se složení RVH a je důraz, aby se tento dokument vyvíjel víc. Náměty 
ze senátu ke zprávě přichází i ze senátu a RVH je má zapsané. P. Hájek – představil způsob, jakým byla Zpráva zpracována a 
metodiku hodnocení. P. Ripka – byla společná komise s komisí KRK. Připomínky, tedy mnohé z nich, byly zapracovány. 
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Doporučuje ke schválení za komisi. J. Sláma – pochválil Zprávu a připomněl aktualizaci složení Rady o zástupce studentů. Mohli 
bychom otevřít vnitřní předpisy a vyřešit věc na říjnovém zasedání? Rektor – ano. P. Hájek – RVH vítá kohokoli, kdo chce k tomuto 
procesu přispět. J. Kybic – pochválil zprávu, apeluje na vedení, aby aplikovali doporučení, které v ní jsou, a doufá, že se AS dozví, 
jestli byla doporučení aplikována a zda pomohla, nebo ne. P. Hájek – je také úkolem RVH, reagovat v další zprávě na doporučení a 
na to, jak byla naplňována.  

T. Doktor – formální připomínka po obsahové stránce. V části 4.1.5 se píše o předpisu, který předpisem není. Rektor – ví, diskutuje 
se o tom, že se předpisem stane, ale nyní je to příkaz. T. Doktor – ohledně složení rady. Už před časem se díval do zákona a jeden 
člen rady by měl být za studenty, neví, jestli to znamená pouze jeden. Rektor – pokud by snad toto bylo takto zákonně limitováno, 
určitě nějaký systém, jak to udělat, najdeme.  

J. Janoušek – sleduje práci RVH a oceňuje ji. Chtěl by znovu připomenout, že RVH potřebuje informační podporu. Pokud má RVH 
hodnotit na základě dat, je potřeba, aby v informačních systémech všechny součásti vyplňovaly údaje. Máme institucionální 
akreditaci a dosud byly podány žádosti 4 nebo 5 studijních programů. U prvních se vypracovávají posudky a určují se komise. Měli 
bychom mít jednotný systém pro přípravu akreditačních materiálů, který by pomohl všem součástem. P. Hájek – pochvala jde hlavně 
za R. Holým a jeho odděleními. A dále: postupně bychom chtěli mít všechny formuláře v online systému automaticky, ale 
uvědomujeme si, že institucionální akreditace teď začíná a teprve se rozjíždíme. R. Holý – máme spoustu procesů, které běží, ale 
chybí popis, podle kterého nás budou kontrolovat. Snažíme se tento proces popsat a automatizovat. Jde o věc, která není v rámci 
univerzity dodefinovaná, a připomínky, které byly, se zapracovávaly a budeme řešit další postup. Rektor – byl by rád, abychom na 
konci měli organizaci, která bude mít postupy, metodiky, checklisty. Nejsme business, ale tak důležité věci musíme mít popsané.  

Usnesení 33-07: AS ČVUT schvaluje Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností ČVUT za rok 2021.  
Počet osob s hlasovacím právem: 31 
Hlasování: 31-0-0 Usnesení bylo přijato.  

9. Schválení plánu realizace Strategického záměru ČVUT pro rok 2023 
J. Janoušek – v pátek se na komisi domluvili, že tento bod bude odložen, aby se ještě měsíc jednalo. Plán je z hlediska vedení ČVUT 
připraven, ale jsou potřeba ještě jednání nad jednotlivými návrhy projektů. Včera rektora požádal, aby se v programu bod nechal. 
Jednali o bodu v komisích a vzniklo doporučující usnesení AS. Rektor – chápe to jako diskusní bod na toto téma. V. Kramaříková 
– představila materiál, který se předkládá každý rok touto dobou. V. Hlaváč – za komisi potvrzuje slova prorektorky.  

P. Ripka – v komisi diskutovali stavebně investiční část. Dostali informaci o problémech financování těch akcí, hledá se 
spolufinancování. Nechceme usnesení typu, že zahájení akcí podléhá souhlasu senátu, protože už se stalo zvykem, aby to bylo 
projednáno, než se zahájí realizace. Navrhují usnesení, které s tím souvisí. Rektor – když vidíme některé návrhy investičních akcí 
do budoucna, je potřeba je v  plánech mít, i když nejsme sami schopni je financovat. Musí tam být, kdyby se otevřely další zdroje. 
J. Janoušek – členové AS by se rádi podívali na informace, které s těmito akcemi souvisí a jaké byly zadány studie, jak výsledky 
vypadají. Právě proto, aby byla průběžná informace, budeme určitě v komisi dále diskutovat nad souvisejícími materiály. Rektor – 
existuje dokument, který definuje, jak se dělá investiční činnost, takže v rámci toho také připravíme rozsahy v různých fázích. J. 
Janoušek – už dříve se diskutoval záměr připravit dokument Generel+. Rektor – pracuje se na něm, ale je tu potřeba vyčkat na 
studie, které jsou součástí IP projektů.  

K. Vítek – v komisi se diskutovalo o přesunu technického dědictví. Ustoupil by a nechal ústav v budově VŠCHT. Rektor – jde o 
smluvní stav s VŠCHT. Oni udělali, co museli z pohledu hospodaření. Jde o hloupé a nepříjemné dědictví historie, s tím se nedá nic 
dělat. Rušit Kloknerův ústav nikdo nechce. K. Vítek – diskutovala se budova v Motole, kde podmínky nejsou ideální a finance na 
ni nám stát nedá. Ponechal by ústav ve stávající budově jako technické dědictví. Rektor – je potřeba hledat další zdroje financí nebo 
formy financování. Nic s tím nenaděláme, kdyby z toho vybavení někdo vytvořil památku a oni by se o ty nefunkční stroje museli 
starat. Vytvořit někomu památku v jeho objektu znamená, že on z toho také musí chtít památku. A. Zabloudil – často se diskutuje 
vybavení, ale málokdo měl možnost ho vidět. Problematické je jen to, že většina těch strojů je nepřenositelná. Jak se přestěhují, bude 
z nich pouze exponát. Rektor – souhlasí, zařízení zná a ví, že byla stavěna kolem budovy a byla navržena pro ně. Nevidí ale právní 
cestu, jak tohle teď řešit. J. Janoušek – s tímto bodem budeme pokračovat na dalším zasedání.  

Usnesení 33-08: AS ČVUT žádá rektora o poskytnutí studií a projektů pro připravované stavební investiční akce.  
Počet osob s hlasovacím právem: 32 
Hlasování: 32-0-0 Usnesení bylo přijato.  

10. Schválení VIII. Změn Studijního a zkušebního řádu pro studenty ČVUT 
Rektor – snaží se napravit nesoulady mezi schválenou a registrovanou verzí. Z. Škvor – představil dokument a připomněl, že dříve 
schválené změny byly nesprávně předloženy do senátu. J. Janoušek – vysvětlil, jak došlo ke schválení chybných změn. Abychom 
mohli tyto změny schválit, musí se přijmout usnesení, které zkracuje předkládací dobu. Byly předloženy 8 dní předem, což je 
v souladu se zákonem. Dle jednacího řádu je předkládací doba 4 týdny, ale je možné ji usnesením zkrátit. J. Kybic – v košilce se 
píše, že oponentům byla odňata možnost hlasovat, ale když je oponent členem komise, tak hlasovat může. Z. Škvor – ano. Má právo 
účastnit se neveřejné části a pokud je členem komise, může i hlasovat. J. Janoušek – jeho pozměňovací návrh vznikl shodou 
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okolností v důsledku diskuze ve fakultní oborové radě doktorského programu, ke které došlo v posledních dnech. Jednali zhruba 
měsíc. Došlo k několika diskusím, které se týkaly určování oponentů a komisí statní doktorské zkoušky a obhajoby disertační práce. 
Z. Škvor – návrh vše nyní dobře řeší. J. Janoušek – novými pravidly se upravuje nutnost jednání v oborové radě demokratickým 
způsobem. I. Richter – komise pro vědu jednala elektronicky a doporučuje schválit usnesení. Pozměňovací návrh rozvířil diskusi, 
ale po vyjasnění vznikl předložený návrh. J. Janoušek – pozměňovací návrh podal v úterý, což byl poslední předkládací den. 
V pondělí text pozměňovacího návrhu mírně vylepšili, ale jeho význam je stejný. Rektor – souhlasí s pozměňovacím návrhem. 

Usnesení 33-09: AS ČVUT souhlasí se zkrácením předkládací doby VIII. Změn Studijního a zkušebního řádu pro studenty 
ČVUT. 
Počet osob s hlasovacím právem: 31 
Hlasování: 31-0-0 Usnesení bylo přijato.  
 

Usnesení 33-10: AS ČVUT schválil pozměňovací návrh PN 1 ve verzi 2 k VIII. Změnám Studijního a zkušebního řádu pro 
studenty ČVUT. 
Počet osob s hlasovacím právem: 32 
Hlasování: 31-0-1 Usnesení bylo přijato.  
 

Usnesení 33-11: AS ČVUT schválil VIII. změny Studijního a zkušebního řádu pro studenty ČVUT po zapracování 
pozměňovacího návrhu PN 1 ve verzi 2. 
Počet osob s hlasovacím právem: 33 
Hlasování: 32-0-1 Usnesení bylo přijato.  

11. Vyjádření souhlasu se Smlouvou o zřízení věcného břemene vedení inženýrské sítě – plynové přípojky 
M. Vodička – jedná se o smlouvu mezi ČVUT a magistrátem hlavního města Prahy. Jde o přípojku u Masarykovy koleje, věcné 
břemeno ve prospěch ČVUT, takže jde o pozemky magistrátu. Kvestor – je to úplatné břemeno, takže je to jednorázová úplata 
zhruba 8000 korun pro ČVUT.  

Usnesení 33-12: Akademický senát ČVUT v Praze se souhlasně vyjadřuje, aby České vysoké učení technické v Praze jako 
oprávněný uzavřelo s Hlavním městem Prahou, IČO: 00064581, se sídlem Praha 1, Staré Město, Mariánské náměstí 2/2, PSČ 
110 00, zastoupenou Technickou správou komunikací hl. m. Prahy, a.s., IČO: 03447286, se sídlem Praha 7, Holešovice, 
Veletržní 1623/24, PSČ 170 00, jako povinným smlouvu o zřízení věcného břemene, kterou povinný zřídí k tíži svých pozemků 
parc. č. 4276/1, parc. č. 4276/2 a parc. č. 4276/5 v katastrálním území Dejvice, obec Praha („Dotčené pozemky“), ve prospěch 
pozemku parc. č. 690 v katastrálním území Dejvice obec Praha, jehož vlastníkem je oprávněný („Panující pozemek“), věcné 
břemeno pozemkové služebnosti, spočívající v právu oprávněného na Dotčených pozemcích umístit stavbu vedení inženýrské 
sítě – plynové přípojky k Panujícímu pozemku („Stavba“) a v právu přístupu ke Stavbě za účelem prohlídky, údržby a 
opravy Stavby. Věcné břemeno bude zřízeno na dobu neurčitou. Věcné břemeno bude zřízeno úplatně, a to za jednorázovou 
náhradu ve výši 8019,-Kč, která je vypočtena podle „Zásad cenové politiky“, schválených Radou hl. m. Prahy usnesením č. 
2141 dne 14. 12. 2004; k této částce náhrady bude připočtena DPH v zákonné výši dle aktuální sazby platné v den uzavření 
této smlouvy.  
Počet osob s hlasovacím právem: 32 
Hlasování: 31-0-1 Usnesení bylo přijato.  

12. Projednání Návrhu na zvýšení kolejného na kolejích ČVUT 
M. Vodička – název bodu je zavádějící, ale navazuje na bod, který se projednával v červnu. Opomněl přiložit doplňující ceníky 
k ubytování. Domluvili se, že při nejbližší příležitosti to. Ceníky stanovují na cenu za ubytování nad kolejní kapacitu v případě 
ubytování někoho jiného, než studenta. V tuto chvíli jde o ceníky, podle kterých bude omezeno minimum osob. O. Váňa – komise 
pro SÚZ ceníky projednala a nemají nic doplňujícího.  

Usnesení 33-13: Akademický senát ČVUT souhlasně projednal materiál – Návrhy „Ceníku ubytování“ a „Ceníku ubytování 
pro zaměstnance ČVUT v Praze“ pro ubytování na kolejích ČVUT v Praze s platností od 5. 9. 2022. 
Počet osob s hlasovacím právem: 32 
Hlasování: 30-0-2 Usnesení bylo přijato.  

13. Různé 
a) Informace o stavu příprav voleb do AS ČVUT pro další funkční období  

J. Sláma – tlumočí za předsedu hlavní volební komise M. Farníka. Volební komise původně měla vizi, že dvoutýdenní okno vyhlásí 
po dohodě s dílčími komisemi, protože některé součásti budou spojovat volby s volbami do fakultních senátů. Po zpětné vazbě ze 
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součástí, kde je to naopak, jelikož komisi jmenují s vyhlášením termínu voleb se rozhodla přehodnotit tento krok a příští týden vyhlásí 
dvoutýdenní volební okno. Nejsou jmenovány všechny dílčí volební komise, to je úkol pro fakultní senáty. Požádal ty, kteří jsou ve 
fakultních senátech, aby zkontrolovali nominaci dílčích volebních komisí na řádných zasedání. Dále vysvětlil nutnost dostatečně 
zpropagovat nový systém voleb a informoval o stavu připravenosti nové volební aplikace. V. Hlaváč – jestli mají být volby v říjnu, 
tak by už měly být vyhlášeny. J. Sláma – volby se vyhlásily v červnu a termín je v dikci volební komise, nemá přesnou informaci, 
kdy to bude. Ale zhruba někde na přelomu října a listopadu. J. Janoušek – volby se konají tradičně v listopadu a nejčastěji je 
v minulosti AS vyhlašoval v říjnu. My jsme volby vyhlásili v červnu a nyní v září hlavní volební komise vyhlásí jejich termín. P. 
Ambrož – dotaz na R. Holého, bavili se o tom, že by aplikace měla mít lokální správce na fakultách. To by měl být pokyn z rektorátu, 
tak se chtěl zeptat, jestli se v tomto nějak pokročilo. (prorektor Holý v tuto chvíli už nebyl přítomen zasedání)  

J. Janoušek – T. Evan se ptá, jestli bude možné hlasovat klasicky. Myslí, že to nebude možné, protože neví, jak by se takové hybridní 
tajné hlasování technicky zajistilo. J. Sláma – ve změně volebního řádu se zakotvilo, že volby probíhají elektronickou formou. Pokud 
by se aplikace nedotáhla do konce, nejsme schopni vykonat volby dle volebního řádu. T. Evan – co v případě výpadku serveru, 
energie nebo hackerského útoku? J. Janoušek – v takovém případě by klasicky volební komise posoudila, co se přesně stalo. Na 
základě toho se pak posuzuje, jestli to mohlo mít vliv na výsledek hlasování a pak se řeší konkrétní situace včetně případného 
opakování voleb. U minulých voleb se i něco podobného stalo, kdy na jedné z fakult byla v době voleb  nahlášena bomba. Žádný 
způsob není 100 % zabezpečen, případné problémy řeší volební komise. J. Sláma – systém je navrhován jako analogie klasické 
papírové volby. Ulehčuje práci komisi, voličům, kteří se nemusí přesouvat, a principiálně většina těch procesů je ekvivalentní. To se 
týká i těchto speciálních událostí. Úroveň podpory v hierarchii služeb VIC je teď v diskusi. J. Jettmar – jak rychle budou výsledky. 
J. Sláma – záleží na dílčí volební komisi. Ve volebních řádech komise zodpovídá za správnost výsledků, takže se vznesl požadavek, 
aby nejprve komise zkontrolovala výsledek volby a teprve až budou výsledky zkontrolovány, tak bude možné je zveřejnit. Systém 
ty výsledky má k dispozici okamžitě, a pokud to komise zkontroluje 15 minut po skončení termínu, tak mohou být do 15 minut. J. 
Janoušek – dílčí volební komise, která má přístup k aplikace, zná výsledky okamžitě po ukončení hlasování, ale vše samoyřejmě 
musí projít kontrolou, zda skutečně seznamy voličů byly v pořádku a podobně. Je to analogický proces volbám dosavadním 
způsobem. J. Sláma – komise zpravidla zapisují do protokolu, jak volby probíhaly, a nezveřejňují výsledky v aplikaci jako takové. 
Tento krok je formálně oddělen. Je ale možné, aby výsledky viděli všichni hlasující v aplikaci, pokud komise bude chtít použít tento 
způsob. 

b) Různé 

O. Váňa – dotaz na rektora. V parlamentu Studentské Unie byl vznesen dotaz na něco, co se objevovalo v médiích před několika 
měsíci, že možná by se mohly zavírat vysoké školy kvůli energiím. Dotaz byl, jestli to je na programu nebo ne. Rektor – zamýšleli 
se nad tím. Nechceme zavírat ani přecházet na distanční výuku. Vyčkají a nebudou, jako některé univerzity, dělat krizové výbory, 
když energie ještě nebyly regulovány EU ani státem. Pokud nebude výjimečný stav tak na naši instituci nemá vláda direktivní vliv. 
Jestli se zavřeme nebo ne, rozhodujeme my. J. Janoušek – v červnu si všiml, že od dubna máme nový etický kodex, ale etickou 
komisi máme stále určenou dle starého předpisu. AS nominuje třetinu členů etické komise, takže na příštím zasedání za 5 týdnů 
bychom měli rektorovi nominovat členy etické komise. O totéž prosí rektora, aby dodal jména. J. Sláma – na webu ČVUT jsou 
relevantní dokumenty fyzicky místo prokliků na vnitřní předpisy, takže tam také visí staré dokumenty. Rektor – vyřídí to 
příslušnému orgánu. Kvestor – když se schvalovala metodika financování, došlo k určité změně. Je dohoda, že pokud se bude 
používat středisko Škola, tak AS by měl dát souhlas. Potřeboval by použít 2 miliony korun na financování ZŠ Lvíčata. I. Bláhová – 
je to dofinancování MŠ, která je benefitem pro zaměstnance ČVUT. Na pracovišti v Dejvicích máme asi 49 z 53 obsazených míst 
ve vztahu se zaměstnanci ČVUT. J. Janoušek – pokud by bylo potřeba usnesení, bylo by to na dalším zasedání nebo per rollam, 
jakmile věc prodiskutuje komise. I. Bláhová – zatím dostali příspěvek jenom za první čtvrtletí a čekají na zbytek financí. J. Janoušek 
– protože můžeme mít členy komisí externí, tajemník AS projevil ochotu pomoci v některých tématech a přispěl by tak do senátu i 
další než jen administrativní prací. R. Zeman – představil důvody kandidatury a krátce shrnul své zkušenosti s tímto oborem. J. 
Janoušek – bude pokračovat v tomto jednání emaily a per rollam hlasováním.  

J. Sláma – má ještě jedno téma na které narazili v rámci externích projektů na univerzitě. Týká se webu, v okamžiku, kdy je potřeba 
vytvořit nový web pod doménou hlavního webu, je možné z VICu získat šablonu, kterou by člověk jen vyplnil, ale struktura a 
grafický design je daný. Problém, na který narazili je, že šablona je jak z 80. let a je to v principu šablona, která je nepoužitelná na 
dosah mezi dnešní studenty a prezentaci v principu kteréhokoli projektu. Rektor – web je zastaralý, webmaster má velmi pomalou 
odezvu, pokud nějakou. Tohle je bottleneck, který je jedním z toho, co je potřeba udělat znovu a funkčně. J. Sláma – web bude tedy 
součást restrukturalizace? Rektor – bude to jedna z podmínek. P. Ripka – výběrové řízení je věc rektora, ale kdyby chtěl zadání 
konzultovat s KISem, tak by bylo korunou odcházejícího předsedy, aby vytvořil domácí úkol pro kandidáty na místo ředitele, aby 
připravili představu o fungování a web je jednou z důležitých věcí. Rektor – bude rád za jakýkoli vstup. J. Kybic – byl by rád, aby 
se oficiálním reprezentantem komise stal někdo další, ale rád přispěje. J. Janoušek – do komise KIS posílal email, jestli by někdo 
nechtěl na zbytek funkčního období komisi řídit. Možná na příštím zasedání bude dobrovolník, který se toho ujme. Je výborný nápad, 
pokud by rektor chtěl zadání výběrového řízení na ředitele VIC s komisí KIS konzultovat 

K. Vítek – je překvapen. V minulém roce byla v jednom z IP projektů úprava webu ČVUT za několik set tisíc korun a když byl 
předtím v senátu, tak tam byla také úprava webu. Jak je možné, že ta šablona je pořád tak stará. Rektor – web není jenom šablona. 
Jsou i systémy za tím, editační systémy. Každý rok se dělá něco jiného, ale nazve se to stejně. Pak se člověk dozví, že je potřeba 
nový návrh webu, už to zažil dvakrát a nikdy to nebylo příjemné. Jsou to drobné udržovací vylepšení. J. Janoušek – budeme práce 
na webu sledovat, není to tak dávno, co se měnila technologie. Přibyly editory, AS ČVUT je využívá a děláme si tak většinu změn 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 33. řádné zasedání AS ČVUT, 21. 9. 2022 

 

7 
 

sami. J. Sláma – neměl na mysli hlavní stránku, ale šablonu, kterou dostaneme, pokud chceme vytvořit nějakou projektovou stránku. 
P. Ripka – tohle jsou stránky, které nedělá VIC, ale autorem je Odbor pro kvalitu a informační systémy.  

J. Sláma – VIC web nevytvořil, ale poskytuje šablonu. Pak se odvolávají na grafický manuál. VIC není zdroj, co požadavky 
zpracovává nutně špatně, ale šablona je zkrátka nevhodná. Rektor – ano, šablona je staromódní. Grafická pravidla musíme rozvolnit.  

Rektor – ještě jedna důležitá věc. Pro magisterské studenty samoplátce byla jednotná taxa, která byla poměrně vysoká. Ředitelka 
MÚVS říkala, že při této formě poplatku jsou nejdražší ekonomická škola široko daleko a nejsou konkurenceschopní. Po diskusi 
došlo k tomu, že máme výjimku na snížení, aby ukázali kvalitu, ale nebyli moc drazí. Ostatní děkani si budou podle oboru přát 
podobné věci. Abychom i v magisterském stupni mohli dobře nabírat samoplátce. Na základě výjimek to uděláme teď a podle 
požadavků z fakult vše zabudujeme do nové přehledné tabulky ve vnitřním předpisu. J. Janoušek – potvrdil, že tohle na kolegiu 
zaznělo. Jde o maximalizaci počtu studentů, případně zisku, který z poplatků jde. Dohodli se, že až problematika bude vyjasněna a 
částky budou ustáleny, AS částky schválí v příloze Statutu. Rektor – je tam dále ta možnost výjimek, které může udělat rektor.  

 

Zapsala: 

 

doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 

Michaela Urbanovská 

 

Korektura:  

Radek Zeman 

předseda AS ČVUT 
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Příloha: Záznam jednotlivých hlasování 

HLASOVÁNÍ č. 1 
21.9.2022 13:46:27 

 1. Schválení programu 33. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil program 33. zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Omluven 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 30 (67%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 8 
Nepřítomno: 7 
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HLASOVÁNÍ č. 1 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 2 
21.9.2022 13:48:10 

 2. Kontrola a schválení zápisu z 30. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil zápis z 30. zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Omluven 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Zdržel se 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 29 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 8 
Nepřítomno: 7 
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HLASOVÁNÍ č. 2 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 3 
21.9.2022 13:49:03 

 3. Kontrola a schválení zápisu z 31. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil zápis z 31. zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Omluven 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Zdržel se 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Nepřítomen 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 15 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 28 (62%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 8 
Nepřítomno: 8 
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HLASOVÁNÍ č. 3 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 4 
21.9.2022 13:50:25 

 4. Kontrola a schválení zápisu z 32. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil zápis z 32. zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Omluven 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Zdržel se 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 29 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 8 
Nepřítomno: 7 
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Termín zasedání: 33. řádné zasedání AS ČVUT, 21. 9. 2022 

 

12 
 

HLASOVÁNÍ č. 4 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 5 
21.9.2022 14:39:32 

 6. Schválení Rozpočtu ČVUT pro rok 2022 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUTschválil předložený návrh Rozpočtu ČVUT v Praze pro rok 2022. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Omluven 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Zdržel se 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 30 (67%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 8 
Nepřítomno: 6 
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HLASOVÁNÍ č. 5 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 6 
21.9.2022 14:44:34 

 7. Schválení Střednědobého výhledu rozpočtu ČVUT pro roky 2023 a 2024 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT schválil „Střednědobý výhled rozpočtu ČVUT pro roky 2023 a 2024.“. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Omluven 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Zdržel se 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Nehlasoval 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 28 (62%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 8 
Nepřítomno: 6 
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HLASOVÁNÍ č. 6 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 7 
21.9.2022 15:04:53 

 8. Schválení Dodatku ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností ČVUT za rok 
2021 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schvaluje Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností ČVUT za 
rok 2021. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Nehlasoval 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Omluven 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Nehlasoval 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 29 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 
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Omluveno: 8 
Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 7 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 8 
21.9.2022 15:21:30 

 9. Schválení Plánu realizace Strategického záměru ČVUT pro rok 2023 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT žádá rektora o poskytnutí studií a projektů pro připravované stavební investiční akce .  
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Omluven 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Nehlasoval 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 33. řádné zasedání AS ČVUT, 21. 9. 2022 
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Pro: 30 (67%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 8 
Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 8 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 9 
21.9.2022 15:39:40 

10. Schválení VIII. Změn Studijního a zkušebního řádu pro studenty ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT souhlasí se zkrácením předkládací doby VIII. změn Studijního a zkušebního řádu pro studenty ČVUT. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Omluven 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Nehlasoval 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Nehlasoval 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 



České vysoké učení technické v Praze 
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Pro: 29 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 
Omluveno: 8 
Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 9 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 10 
21.9.2022 15:41:50 

10. Schválení VIII. Změn Studijního a zkušebního řádu pro studenty ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil pozměňovací návrh PN 1, verze 2 k VIII. Změnám Studijního a zkušebního řádu pro studenty ČVUT. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Omluven 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Zdržel se 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Nehlasoval 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 



České vysoké učení technické v Praze 
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Pro: 29 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 8 
Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 10 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 11 
21.9.2022 15:43:24 

10. Schválení VIII. Změn Studijního a zkušebního řádu pro studenty ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil VIII. změny Studijního a zkušebního řádu pro studenty ČVUT se zapracování pozměňovacího návrhu PN 1 
verze 2.. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Omluven 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Zdržel se 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Nehlasoval 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 



České vysoké učení technické v Praze 
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Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 29 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 8 
Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 11 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 12 
21.9.2022 15:48:05 

11. Vyjádrení souhlasu se Smlouvou o zřízení věcného břemene vedení inženýrské sítě - plynové přípojky 

Hlasování o usnesení 

Akademický senátČVUT v Praze se souhlasně vyjadřuje, aby České vysoké učení technické vPraze jako oprávněný uzavřelo s 
Hlavním městem Prahou, IČO: 00064581, se sídlem Praha 1, Staré Město, Mariánské náměstí 2/2, PSČ 110  00,  
zastoupenou  Technickou  správou  komunikací  hl.  m.  Prahy,  a.s.,  IČO:  03447286,  se  sídlem  Praha  7, Holešovice, 
Veletržní 1623/24, PSČ 170 00, jako povinným smlouvu o zřízení věcného břemene, kterou povinný zřídí k tíži svých 
pozemků parc. č. 4276/1, parc. č. 4276/2 a parc. č. 4276/5 v katastrálním území Dejvice, obec Praha („Dotčené pozemky“), 
ve prospěch pozemku parc. č. 690 v katastrálním území Dejvice obec Praha, jehož vlastníkem  je  oprávněný  („Panující  
pozemek“), věcné  břemeno  pozemkové  služebnosti, spočívající  vprávu oprávněného na Dotčených pozemcích umístit 
stavbu vedení inženýrské sítě – plynové přípojky kP anujícímu pozemku („Stavba“) a vprávu přístupu keStavbě za účelem 
prohlídky, údržby aopravy Stavby. Věcné břemeno bude zřízeno na dobu neurčitou.Věcné břemeno bude zřízeno úplatně, a 
to za jednorázovou náhradu ve výši 8019,-Kč, která je vypočtena podle „Zásad cenové politiky“, schválených Radou hl. m. 
Prahy usnesením č. 2141 dne 14. 12. 2004; ktéto částce náhrady bude připočtena DPH vzákonné výši dle aktuální sazby 
platné vden uzavření této smlouvy. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nehlasoval 
 Lucie Kadrmasová  Nehlasoval 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
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 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Nepřítomen 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 29 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 
Omluveno: 7 
Nepřítomno: 7 

HLASOVÁNÍ č. 12 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 13 
21.9.2022 15:52:26 

12. Projednání Návrhu na zvýšení kolejného na kolejích ČVUT 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT souhlasně projednal materiál – Návrhy „Ceníku ubytování“ a „Ceníku ubytování pro zaměstnance 
ČVUT v Praze“ pro ubytování na kolejích ČVUT v Praze s platností od 5. 9. 2022. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 doc. Ing. Josef Jettmar, CSc.  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Omluven 
 Ing. Jakub Holan  Omluven 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 Ing.Karel Vítek, CSc.  Pro 
 Bc. Jaroslav Seifrt  Pro 
 Ing. Valášek Adolf  Zdržel se 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 prof. Dr. Ing. Jan Kybic  Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Bc. Petra Fridrichová  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 
 doc. Mgr. Jaroslav Bielčík, Ph.D.  Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
   Nepřítomen 
 00  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nehlasoval 
 Lucie Kadrmasová  Nehlasoval 
 Ing. arch. Kristýna Schulzová  Pro 
 Ing. Tomáš Doktor, Ph.D.  Pro 
 Mgr. Jitka Heřmanová  Pro 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michaela Neuhäuserová  Nepřítomen 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Mgr. Romana Široká, Ph.D.  Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Omluven 
 01  Nepřítomen 
 Ing. Tomáš Pokorný  Pro 
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 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 PhDr. Ing. Tomáš Evan Ph.D.  Nepřítomen 
 Ing. Lukáš Bařinka  Omluven 
 Ing. Jan Řezníček  Pro 
 Ing. Stanislav Jeřábek  Omluven 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Omluven 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 02  Nepřítomen 
 Mgr. Adam Zabloudil  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 28 (62%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 
Omluveno: 7 
Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 13 - SCHVÁLENO 
 


